
Referat Bestyrelsesmøde d. 11/4-23 kl.19   
  
  

Deltagere: Heidi Selmer Pedersen (HSP), Bo Pedersen (BP), Jeannette Würtz (JW), Per 

Andersen (PA), Jens Dalsgaard Hansen (JDH), Jette Caludann (JC), Jesper Rasmussen 
(JER), Per Nielsen (PN), Jan Schunck (JS) 

  
Fraværende:  JER 

  

Referent: JW 
 

Ordstyrer: PN 
  

 

1. Oplæg fra DGI – 30 min. 

DGI er påbegyndt rekruttering af golfklubber, for at binde idrætten mere sammen på tværs af 

foreninger. 

2023 og 2024 er gratis, hvorefter det koster kr. 600 om året og kr. 9 pr. medlem om året - 

derudover betaler man for de “forløb” man har brug for – Simon sender prisliste, hvorefter der 

tages en drøftelse af behovet. 

Der skal tages stilling til, om DGI kan anvendes ud over hvad vi får i DGU, og om det tværgående er 

et aktiv for foreningen. 

 

 

  



 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen er godkendt 

3. Underskrift af forretningsorden 

Forretningsorden blev underskrevet – ligger på hjemmesiden under 2023. 

4. Referat fra forretningsudvalget – er der spørgsmål til nogle af punkterne? 

Der laves internt notat/referat af møderne i HR- og forretningsudvalget, som mest udgør praktiske 

ting, som sendes til bestyrelsen. De offentliggøres ikke, men bestyrelsen har ansvar for at læse 

igennem og komme med bemærkninger og spørgsmål hertil. Bestyrelsen har ingen bemærkninger til 

det nyeste referat. 

5. Økonomi 

- Status på budget, se vedhæftet rapport 

Budgettet er i balance, dog er administrationsomkostningerne over det periodiserede budget, 

hvilket skyldes fejl i periodisering vedr. Forsikringer samt en bogført omkostning, der er bogført i 

2022 som en skyldig omkostning (revisorregning) 

- Indstilling om besparelse på junior og sportstrup budget i 2023 

For at være på forkant, bliver henholdsvis sportstrup udvalg og juniorudvalg skåret kr. 20.000 hver i 

budget. Samtidig træffes der en overordnet beslutning om, at udvalgenes tilkendte midler, ikke må 

anvendes til forplejning under arrangementer og stævner mv. 

- Indstilling om godkendelse af leasingaftale på nye maskiner 84 måneder 

Indstillingen godkendes, således leasingomkostningerne på maskiner i 2024 øges med kr. 80.000 - 

det forventes samtidig, at reparationsomkostningerne vil falde tilsvarende. Med de nye maskiner vil 

opgaverne med klipning af Rough, teesteder og greens bliver løst markant hurtigere.  

Investeringen er nødvendig, da de nuværende maskiner er slidt op. Det undersøges om der kan 

søges fonde hjem hertil, så leasingomkostningerne kan mindskes. 

PN sørger for bestilling af maskiner – JER undersøger fondsmulighederne. 

- Status på aftale med hallen 

Aftalen skal gennemarbejdes og drøftes med henblik på aftale for 2024, hvor tingene er undersøgt 

tilstrækkeligt med hensyn til ansøgninger til de forskellige puljer. 

6. Personale (lukket punkt) 

7. DGK på SOME – Vi skal være mere synlige på SOME, hvordan gør vi det? 

Heidi er i dialog med en ekstern på området, der samles op herpå, når HSP har haft møde med 

vedkommende. 

8. Drøftelse af golf-ring for sæson 2024, er det noget vi som klub ønsker og hvordan sikrer vi at 

det er rentabelt for klubben? Hvem vil være med i et ad hoc-udvalg for at undersøge 

PA foreslår, at det undersøges om mulighederne for en golfring der gælder fra 1. april til 31. oktober 

- der arbejdes videre hermed – HSP, JS og JW udarbejder forslag til næste bestyrelsesmøde. 



9. KIK fremadrettet– se referat fra KIK-møde d. 24/10-22 

- Regelsæt for KIK 

Sæsonen er i gang, og udfordringen med blokeringer i KIK’erne, er igen til diskussion. 

Bestyrelsen er af den holdning, at alle KIK’er skal have samme rettigheder og muligheder, hvorfor 

det nuværende regelsæt gennemgås og omformuleres som nedenstående, og er ens for ALLE KIK’er. 

Regelsættet offentliggøres på hjemmesiden, og sendes til KIK’erne i særskilt mail, hvor der samtidig 

anmodes om at sende medlemsoversigt over KIK medlemmerne. 

 

Dronninglund Golfklubs regelsæt for Klubber i klubben udgør fremover nedenstående; 

Alle klubber i klubben (KIK), er åbne klubber, hvor alle Dronninglund golfklubs medlemmer har 

mulighed for at indmelde sig. 

For at blive accepteret som KIK, skal der minimum være 24 medlemmer. Den KIK-ansvarlige sender 

hvert år en medlemsliste pr. 1. april til den KIK-ansvarlige i bestyrelsen. 

Det er den KIK-ansvarlige som udarbejder turneringer og laver startlister. 

Følgende skal overholdes; 

- Fast blokering af banen kræver minimum 24 medlemmer i KIK’en og blokering kan alene ske 

som løbende starter, med mindre nedenstående er opfyldt. 

- Baglæns gunstart efter kl. 14.00, kræver min. 36 spillere, og anvendes kun med senest 

tilmelding 1 uge før. 

- Forlæns gunstart efter kl. 14.00 kræver min. 54 spillere, og anvendes kun med senest 

tilmelding 1 uge før. 

 

Gunstart efter kl. 14.00 kan max ske én gang månedligt pr. KIK, men kun hvis ovenstående 

forudsætninger er opfyldt. 

Mindst 72 timer før spilledato, skal blokeringerne til løbende starter reduceres/øges, alt efter antal 

tilmeldte. Den KIK-ansvarlige har ansvaret herfor - ved gunstart skal ophævelse ske senest én uge før. 

Bestyrelsen er altid berettiget til at ophæve blokeringer, hvis ikke ovenstående er opfyldt. 

Blokeringer i weekenden skal ALTID aftales konkret med bestyrelsen. 

- B&O fremadrettet 

Der er opstået spørgsmål til den særstatus som der er en opfattelse af, at B&O er omfattet af. 

Herunder de blokeringer de laver hver tirsdag, hvor mange huller blokeres og muligheden for øvrige 

medlemmer kan booke tider elimineres. 

Bestyrelsen er enige i, at B&O skal betragtes som en helt almindelig KIK på lige vilkår som øvrige 

KIK’er, hvorfor ovenstående regelsæt skal følges. 

Bestyrelsen ønsker samtidig, en mere stringent “uddannelse” af nye golfspillere, hvorfor 

fadderordningen og sikring af fadderrunder flyttes over i regi af rekrutterings- og begynderudvalget. 



JDH og JC har ansvaret for at lave en struktur, hvor nye golfspillere bliver klargjort til lokal og 

national spille-ret, der udarbejdes udkast til regelsæt til næste bestyrelsesmøde, som kan være 

synligt på hjemmesiden. 

10. Maling af udvendige bygninger. Leif (tirsdagsholdet) vil gerne stå for dem, men der skal 

“søges” et malerhold (PN) 

 Tages med i nyhedsbrevet torsdag – PN laver tekst til  

11. Evt. 

 - PA stiller forslag om rygeforbud ved de 4 første borde omkring indgangspartiet - drøftes næste 

gang. 

 - Cafeen skal have adgang til golfbox - CB anmodes om at give dette. 

 - Ved arrangementer skal der gøres opmærksom på toiletforhold, toilettet ved juniorafdelingen skal 

gøres rent og cafeen åbner for juniortoilettet – PA drøfter med cafeen og anmoder om rengøringen 

af toilettet ved CB/Jytte. 

 - der er observeret folk går/kører i 5- bolde – det indskærpes at dette ikke er accepteret. 

 

 

 

 


